



基督教宣道會中信堂  
Chinese Alliance Christian Church

25/12/2021 10am  
Christmas combined Service  
聖誕聯合崇拜



Welcome 歡迎

Sung Worship 歌頌敬拜

Scripture reading : Luke 2:1-20 讀經 - 路加福音 2:1-20

Sermon: Who started Christmas? 證道 - 「誰開始聖誕節？」

Announcements 報告事項

Doxology/ Benediction/Amen 三一頌 / 祝福 / 阿們頌

## 家事報告(\*新報告)

1. **歡迎**第一次參與本堂聚會的來賓，願主賜福予你。
2. **願主賜福**大家聖誕平安，新年快樂。
3. **年終感恩燒烤晚會 (31/12 週五)**：歡迎參加這個不使用疫苗證書的室外聚會；燒烤由晚上六時開始。七時後開始感恩分享。  
我們可以一邊分享食物，一邊分享上帝的恩典。  
燒烤以自帶食物形式分享，你可以帶肉類蔬果來燒，若你有燒烤爐也可帶來。  
請自備餐具。請填寫報名表格或致電幹事，以方便我們有效地安排。
4. **\*聖餐主日**：下週是聖餐主日，請領聖餐的弟兄姊妹在家中預備聖餐餅和杯，教會亦有提供獨立裝聖餐餅/杯，大家可回到教會領取。
5. **\*1-3月份事奉人員輪值表**已編排，請各事奉人員查閱，如在當值日期未能安排，請聯絡幹事。又或如你在1-3月期間將回到教會參與崇拜，亦請聯絡幹事在輪值表上安排。
6. **招聘臨時幹事**：幹事將於2月初放年假，如有興趣暫代一職，請聯絡牧者或幹事。

### 上週資料

出席人數	實體/網上	奉獻金額	
音樂聯合崇拜	71 / 78	本堂經費	10,178.06
主日學 - 粵語	- / 5	中信堂本地事工	500.00
兒童崇拜 10:00am	16 / -	宣教基金	300.00
		合計	10,978.06
中信堂銀行帳號:12-3089-0141937-03 (請註明奉獻號碼/姓名/所支持事工)			



## Announcements(\*New)

1. Welcome to our Service, May God bless you.
2. May God bless you Merry Christmas and Happy New Year.
3. Welcome to join our Thanksgiving & Sharing night with BBQ at 31/12(Fri).  
This will be an outdoor gathering and no vaccine pass is required. Under orange light the limit on attendance will be 50 per defined space (up to 3 defined areas).  
Please register with the link posted on English Ministry Facebook.
4. \*We will have Holy communion in next Sunday. For those who will meet online please prepare bread (bread/biscuits) and cup (red juice/wine).  
If you need pre-filled Holy communion packs, please collect that from church.
5. \*January-March Sunday rosters have been updated. Please find the link on English Ministry Facebook and if you have any question, feel free to contact Gabby or Cherie.
6. If you are interested in serving as a temporary Church administrator in February, please contact the Pastoral team or Cherie.

## Last Week Information

Attendance	Physical/Online	Offering in last week	
Music Service combined	71 / 78	General Expense	10,178.06
Sunday school Cantonese	- / 5	CACC Local Mission	500.00
Children's Worship (Age 0-8)	16 / -	Mission Fund (Non Specified)	300.00
		Total	10,978.06
CACC online banking account number: 12-3089-0141937-03 Your offering number is on the back of your name tag. (Please contact Cherie (Church admin) if you don't have one)			





WISH YOU A MERRY  
**CHRISTMAS**  
& HAPPY NEW YEAR

祝福大家聖誕及新年快樂!

**教牧同工 Contacts :**

李俊傑傳道 Pastor Derek	022-3929469	derek.lee@cacc.org.nz
陳頌銘牧師(義務牧者) Pastor Eddy (Voluntary Pastor)	021-2169249	eddy.chan@cacc.org.nz
周之悅傳道(青年部同工) Pastor Jonathan (Youth Ministry)	021-2934293	jonathan.chow@cacc.org.nz
馬少美傳道(兒童部同工) Pastor Abby (Children Ministry)	027-5490550	abby.ma@cacc.org.nz
張明慧姊妹(幹事) Cherie Cheung (Administrator)	09 5767070 / 021-2554952	cacc@cacc.org.nz

辦公室時間:週二、四、五、六(上午九時至下午四時)

Office Hours : Tuesday, Thursday, Friday, Saturday (9AM-4PM)

60 Ben Lomond Cr., Pakuranga Heights, Auckland 2010

09-5767070/028-4612672 cacc@cacc.org.nz www.cacc.org.nz